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产品详情

跨境电子商务股权融资火爆：快时尚类Cider

创立一年B轮股权融资1.3亿美元，公司估值过10亿美元；运动服装类Halara 创立一年就有1亿美元股权融

资；2018年创立的Outer，在今年初也得到了1千多万元股权融资，仍在9月完成了5000万美元B轮股权融资

。

不但火爆，公司估值也罢高！以前跨境电子商务的公司估值是每一年营业收入的3倍，2021年竟然高的有

10倍！

能够见到，2021年上半年度跨境电子商务的股权融资信用额度和股权融资频次，全是2019年上半年度的

二倍上下。2021年的股权融资状况和2018年一样活跃性。

Cross-border e-commerce financing is hot: Fast fashion category Cider raised 130 million US dollars in round B
financing one year after its establishment, and was valued at over 1 billion US dollars; sportswear category Halara
received 100 million US dollars in financing just one year after its establishment; Outer, established in 2018, was
launched at the beginning of the year It also received more than 10 million in financing, and completed 50 million US
dollars in Series B financing in September.

Not only is it hot, but the valuation is also so high! In the past, the valuation of cross-border e-commerce was 3 times
the annual sales, this year it is 10 times higher!

It can be seen that in the first half of 2021, cross-border e-commerce financing quotas and financing times are about
twice that of the first half of 2019. The financing situation in 2021 is as active as in 2018.



国境线を越えたeコマースの資金調達は瞩目を集めています。ファストファッションカテゴリのサイダ
ーは，設立から1年後にラウンドBの資金調達で1億3000万ドルを調達し，10億ドル之上の価値がありま
した。スポーツウェアのカテゴリであるハララは，わずか1年で1億ドルの資金調達を受けました。設
立後，2018年に設立されたアウターは今年初に1,000万ドル之上の融資を受け，9月にはシリーズBの融
資で5,00010000米ドルを完后しました。

暑いだけでなく，評価も高いです！
過去には，国境线を越えたeコマースの評価は年間売上高の3倍でしたが，2021年は10倍になります。

2021年前半には，国境线を越えたeコマースの資金調達枠と資金調達时間は2019年上半期の約2倍である
ことがわかります。 2021年の資金調達状況は，2018年と同様に活発です。

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

